
Verslag vergadering Raad van Bestuur sportraad Aartselaar op 13/02/2020 

 

Aanwezig: Gunther Crauwels, Maria Verbeeck, Luc De Rechter, Harry Gijbels, Frank Baart, 

Valerie Engelbrecht, Anita Braeckmans 

Verontschuldigd: Maria De Ridder 

Afwezig :  

 

1) Goedkeuring verslag vergadering RvB 12/12/2019 + takenlijst 
Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Takenlijst: 

Datum Actiepunten Wie? Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Datum gala van de vrijwilliger? Anita Voorlopig 

gedaan. 

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen 

verzamelen. 

RvB  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

12/9/2019 Ideeën invulling sportgala op volgende 

vergaderingen agenderen. 

Anita  

14/11/2019 Terug storting van 15,00 euro aan 

Maria Verbeeck. 

Harry oké 

14/11/2019 Uittreding De Vierde Pas bekrachtigen 

op AV. 

AV oké 

14/11/2019 Aankondiging van gezamenlijke AV 

adviesraden op 10/2/2020. 

AV oké 

14/11/2019 Factuur Dynamo Project dient nog 

ontvangen te worden. 

RvB  

14/11/2019 Bestaat er een vertrouwenspersoon in 

de gemeente? 

Anita  

12/12/2019 Uitnodiging AV 16/1 aan sportclubs. Anita oké 

12/12/2019 Hapjes voor AV 16/1. Maria V. oké 

12/12/2019 Linda Vernie aanspreken i.v.m. ideeën 

sportgala. 

Anita oké 

12/12/2019 Info omtrent afwezigheid Latoya 

Nauwelaers. 

Maria V. oké 

 

 

2) Verwelkoming van nieuw lid Valerie Engelbrecht 

Valerie komt uit de turnvereniging Jong en Vrij, is bijna 28 jaar, trainer & lid van het 

technisch bestuur van de club. Zij vindt het belangrijk dat Jong en Vrij, een recreatieve 

turnclub en gevestigde waarde in Aartselaar, afgevaardigd is in een raad die de Aartselaarse 

sportclubs vertegenwoordigt. Indien zij haar steentje kan bijdragen aan een beleid waarbij 

mensen worden gemotiveerd om te sporten zet ze zich hiervoor graag in. 

Zij is al 25 jaar lid van Jong en Vrij. 

 

 

3) Ingekomen stukken 

Via mail ontvangen: 

 Ondersteuning sportevenementen NAJAAR 2020 – subsidies Sport Vlaanderen > 

verstuurd naar alle clubs op 27/1/’20 

 ABBC: het verslag RvB van 12/9/’19 vermeldt dat op de jogging van augustus 2019 

maar 7 kinderen aanwezig zijn geweest, terwijl van de basketbalclub alleen al een 40-



tal kinderen/jongeren hebben deelgenomen? Antwoord: de verklaring ligt in het feit 

dat zij niet als kind aan de kinderloop van 19u hebben deelgenomen maar bij de groten 

die rond 19u25 pas vertrekken. In dat geval worden ze niet als ‘kind’ geteld maar als 

‘volwassene’. 

Post: 

 Folder Pairi Daiza: groepsbrochure 2020 

 

 

4) Financiën 

 Overlopen van de rekening. 

 Saldo 20/01/2020: 1.182,71euro. 

 Bijscholing ‘Sport met grenzen’ op 10/10/2019:  

o de terugbetaling van 15,00 euro aan Maria Verbeeck is gebeurd 

o de factuur van Dynamo Project was toegekomen bij Pascal Declerck en is 

ondertussen betaald. Anita controleert nog of factuur klopt. 

 AV 16/1/’20: 

o Onkosten versnaperingen receptie: 162,72 euro 

o Factuur van CC voor drank receptie werd nog niet ontvangen 

 

 

5) Nabeschouwing AV 16/1/’20 & 10/2/’20 

16/1: goede opkomst, 23 clubs waren aanwezig. Jammer dat er geen vragen mochten gesteld 

worden. Overzicht van de meerjarenplannen rond sport werden duidelijk voorgesteld, alleen 

blijft de RvB het zeer jammer vinden dat hen vooraf geen advies gevraagd werd, er werd 

tevens ook geen advies gevraagd aan de andere adviesraden. Receptie was in orde. 

10/2: veel volk, 17 sportclubs waren aanwezig (26 personen). Het idee was goed, maar de 

mensen hadden meer verwacht. Het inhoudelijke van senioren en jeugd was beperkt. 

Aanwezigheid en voorstelling vanuit gemeentebestuur was minimaal, enkel Eddy Vermoesen 

was aanwezig. 

 

 

6) Sportsnoepdag/scholenveldloop 11/9/’20 

Nieuw concept wordt toegelicht. Kinderen die in de voormiddag een halve dag naar de 

sportsnoepdag komen, zullen in de namiddag deelnemen aan de scholenveldloop en 

omgekeerd. Hopelijk raakt het allemaal rond betreffende de verschillende taken die vervuld 

dienen te worden. 

 

 

7) Ideeën invulling sportgala 2020 

Geen verdere ideeën. 

Indien Bart de Bruyn gewenst wordt als presentator, niet vergeten hem tijdig vast te leggen. 

Hij heeft kennis van de datum. 

Geen poll. 

Kandidaturen voor een onderscheiding indienen voor 1/9/2020. 

 

 

8) Nieuws vanuit sportverenigingen 

 Jishin-Katsu viert dit seizoen zijn 40-jarig jubileum. 

 Een fietser van ‘Ten Dorpe’ is gevallen: een gebroken sleutelbeen & 6 gebroken 

ribben. 

 Jong en Vrij heeft op zaterdag 15/2 haar turnshow ‘Festivals’ in CC. 

 AVKA: 

o 26/1/’20 Vl. Kamp. Indoor alle categorieën: Nathalie Van de Vorst springt 

naar bronzen medaille met 1.71m. 

o 19/1/’20 Vl. Kamp. Indoor kadetten-scholieren: zilver voor Tibo Leboda met 

54”54 op de 400m & goud voor Joke Liefooghe bij het kogelstoten met 

13.97m 



o 12/1/’20 PK Veldlopen in Essen: 3 vice-kampioenen en 1 bronzen medaille 

o 5/1/’20 PK Indoor te Gent: 3 x goud, 6 x zilver, 10 x brons 

 SVAZ: 14/3 swimathon & ontbijt in sportcafé en 28/3 eerste quiz in Leonaar 

 De Ster van Aartselaar organiseert op 16/8 4de Grote Prijs Beerens Ereprijs SKM voor 

dames.  Het dameswielrennen zit in de lift en daarom besloten zij zich aan te sluiten 

bij de Lotto Cycling Cup, een organisatie die instaat voor dames Elite wedstrijden op 

internationaal niveau (UCI wedstrijden 1.1 en 1.2). De Ster van Aartselaar zal dit doen 

in samenwerking met Rode Sportief, de organisator van de Brabantse Pijl. 

15/8 Aartselaar op rollen (iedereen welkom). 

 

 

9) Varia 

 Een aantal jaar geleden werd aan verenigingen gevraagd om zich toe te voegen aan de nieuwe 

online verenigingengids. Dit kon door zelf een login voor de gemeentelijke website aan te  

vragen. Lijkt dan ook het beste dat je aangepaste info bezorgt aan onthaal@aartselaar.be. Zij 

zullen dit dan voor je aanpassen.  

Als er zich in de toekomst nog wijzigingen voordoen, geef ze dan gerust door. 

 

Volgende info mag je bezorgen: 

o Naam vereniging 

o Omschrijving 

o 1 logo / foto 

o Contactinfo: adres, tel, mail 

o Website 

o Link naar sociale media 

 SVAV: wacht beloofde werken verlichting af. Wat reclameborden los gekomen na 

storm. 

 Aanpassing/advies aan het reglement betreffende de toekenning van een 

onderscheiding voor sportprestaties is niet goedgekeurd door het college. Het college 

geeft de voorkeur aan een jaarlijkse huldiging. Nieuw voorstel vanuit sportraad en 

sportdienst: laatste editie van het sportgala op 2/10/2020 en verdere vieringen door het 

gemeentebestuur zelf. Dit betekent dat voor het komende sportgala de sportprestaties 

tijdens 2018-2019-tot 31/8/2020 in aanmerking zullen komen. Misschien is er nadien 

ruimte voor iets nieuw. Afwachten? 

 RvB 11/6 verplaatsen naar 25/6 (Maria Verbeeck en Anita Braeckmans zijn in verlof). 

 Bijscholing op 8 oktober: wat gaan we doen? Alle ideeën/wensen zijn welkom. 

Diëtiste die samenwerkt met Brabo en Gymfed zou algemene regels kunnen 

toelichten. Frank informeert achter de eventuele duurtijd en kostprijs. 

 Frank vraagt zich af waarom de vergadering RvB van september verplaatst is naar 

datum 17? Antwoord: 10 september is dag voor sportsnoepdag. 

 Anita stuurt naar iedereen het huishoudelijk reglement van de gemeentelijke sportraad. 

De RvB bekijkt dit om de volgende vergadering te kunnen bespreken. 

 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen 

verzamelen. 

RvB  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

12/9/2019 Ideeën invulling sportgala op volgende 

vergaderingen agenderen. 

Anita  

14/11/2019 Factuur Dynamo Project dient nog 

ontvangen te worden. 

RvB oké 

mailto:onthaal@aartselaar.be


14/11/2019 Bestaat er een vertrouwenspersoon in 

de gemeente? 

Anita  

13/02/2020 Controle factuur Dynamo Project. Anita  

13/02/2020 Factuur drank AV van CC nog te 

ontvangen. 

CC  

13/02/2020 Huishoudelijk reglement sportraad 

naar RvB opsturen. 

Anita  

13/02/2020 Presentator Bart de Bruyn voor 

sportgala? 

Sportdienst  

13/02/2020 Wijzigingen van het reglement van een 

onderscheiding voor sportprestaties 

naar clubs sturen. 

Sportdienst  

13/02/2020 Info bijscholing diëtiste 8/10/2020? Frank  

13/02/2020 In welk document staat geschreven dat 

een club geen lid dient te zijn van de 

sportraad om subsidies te kunnen 

ontvangen? 

Luc Van 

Limbergen 

 

 

 

Volgende vergadering RvB 12/03/2020 om 20u45 in ‘t Sportzicht. 

Voor het verslag 

Anita Braeckmans 

 

 


